
En toen ging het licht uit

Het zijn moeilijke tijden voor onze 
gemeente. Zeker op fi nancieel 
vlak. Wanneer de rekening niet 
klopt, kan je als gemeente twee 
dingen doen. Ofwel zorg je voor 
meer inkomsten, ofwel ga je 
minder uitgeven. Over die keuze 
moet goed nagedacht worden. 
En als blijkt dat je de verkeerde 
beslissing nam, dan moet je als 
bestuur de moed hebben om 
daarop terug te komen.

Wanneer je gaat besparen, dan 
begin je logischerwijze met 
besparingen op extraatjes. 
Besparen op fundamentele 
zaken zoals veiligheid zijn niet 
meteen aan de orde. Daar denkt 
men in Beerse duidelijk anders 
over. Sinds enkele weken dooft 
men op weekdagen ‘s nachts de 
straatverlichting. Voor zwakke 
weggebruikers zijn daardoor 
obstakels zoals een tak, een 
verkeersremmer of een put in 
het wegdek niet goed zichtbaar. 
Dergelijke besparing creëert 
gevaarlijke situaties. Dat is niet 
de juiste keuze.

Dus mensen van de meerderheid, 
kom zelf eens buiten na elf uur. 
Geniet van de sterrenhemel en 
stel zelf vast dat dit niet de juiste 
keuze was. Beerse en Vlimmeren 
zullen u dankbaar zijn.

N-VA vraagt camerabewaking bij 
fi etsenstalling Vlimmeren
Tijdens een extra gemeenteraad op 16 februari stelde N-VA Beerse voor om bij de 
� etsenstalling in Vlimmeren camerabewaking te voorzien. “De � etsenstalling bij 
het kruispunt in Vlimmeren krijgt regelmatig te maken met diefstallen en vandalisme”, 
zegt gemeenteraadslid Bart Smans. Hij vroeg daarom camerabewaking en extra 
maatregelen om de veiligheid te verhogen.

Vandalisme en diefstallen
Raadslid Bart Smans woont op vijftig meter 
van de bushalte en maakt zich zorgen om de 
onveilige situatie. “Er zijn twee problemen”, 
zegt hij. “Ik hoor regelmatig van mensen dat 
de fiets van hun schoolgaande tiener werd 
gestolen én er gebeurt regelmatig vandalis-
me. Ik tref er al te vaak fietsen aan met gebo-
gen wielen en/of afgebroken bellen, remmen 
of rekken. Onlangs werd er zelfs een fiets 
bovenop de bushalte gegooid. Dat kan toch 
niet? Van andermans spullen blijf je af!”

Geen nieuwe situatie
De situatie is niet nieuw. Bij de opstelling 
van het meerjarenplan in 2019 vroeg Bart 
Smans al om rekening te houden met het 

kruispunt in Vlimmeren. Toen schreef men 
een budget in voor fietsenstallingen met 
camerabewaking. Ondertussen staat er een 
camera aan de bushalte in de Sint-Cor-
neliusstraat in Beerse, maar nog niet in 
Vlimmeren. Daarom vroeg de N-VA tijdens 
de gemeenteraad opnieuw wanneer er een 
camera in Vlimmeren komt. Er moet ook 
nagegaan worden welke andere maatregelen 
we kunnen nemen om de veiligheid daar te 
verhogen. Burgemeester Craane beloofde ons 
om het punt opnieuw op de agenda te zetten. 
Wordt vervolgd.

Bart Smans
Gemeenteraadslid

N-VA Beerse zit niet stil

Enkele sfeerfoto’s van onze nieuwjaarsreceptie en van het nieuwjaarszingen.

Bert van Mierlo
Voorzitter 
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Beerse neemt het niet 
nauw met vergunningen
Voor sommige zaken moet u een vergunning aanvragen. 
Wanneer u dat niet doet, dan komt u in de problemen. Maar 
wat als het gemeentebestuur daarin zelf tekort schiet? De 
N-VA tikte het bestuur al meermaals op de vingers omdat het 
zelf de regels niet volgt. 

Onvergunde verharding Huize Bastijns
In april 2022 legde de gemeente aan Huize Bastijns extra 
verharding aan om naast het gebouw een hoogtewerker te kun-
nen plaatsen voor het onderhoud van de dakgoot. Die verhar-
ding werd in oktober opnieuw verwijderd omdat er geen vergun-
ning was. Het was gemeenteraadslid Ben Bols die de vergunning 

voor de bijkomende verharding opvroeg bij de bevoegde schepen 
Isabelle Druyts. Die kon niet anders dan toegeven dat er nooit 
een vergunning werd aangevraagd. “Het is ronduit hypocriet dat 
het gemeentebestuur allerhande regels oplegt omtrent verhar-
ding, maar zelf onvergund verharding aanbrengt aan eigen 
gebouwen”, zegt gemeenteraadslid Ben Bols. “Moet de gemeente 
niet het goede voorbeeld geven?”

Onvergunde pakjesautomaat bpost
Hetzelfde verhaal omtrent de pakjesautomaat van bpost die in 
november 2021 aan het zwembad geplaatst werd. “Ook in dit 
geval bleek de gemeente niet de regels toe te passen die ze zelf 
aan haar inwoners oplegt. Er was geen vergunning voor de 
pakjesautomaat”, zegt gemeenteraadslid Bart  Smans. “Na mijn 
vraag werd dit rechtgezet. Maar een burger was er waarschijnlijk 
minder gemakkelijk mee weggekomen. Die zou ongetwijfeld een 
boete of een vraag tot afbraak krijgen.”

Straatverlichting doven? 
Liever niet!
N-VA Beerse-Vlimmeren stelt zich vragen bij het doven van de straat-
verlichting tussen 23 en 5 uur. “We stellen vast dat daardoor de veiligheid 
op verschillende wegen in het gedrang komt. En het hee�  een negatieve 
impact op het algemene veiligheidsgevoel”, zegt voorzitter Bert van Mierlo.

Pikdonker = niet veilig
Fluvius startte vorige week – in 
opdracht van het bestuur – met de 
omschakeling van de straatverlich-
ting. Door de verlichting tussen 23 
en 5 uur te doven wil het gemeente-
bestuur besparen. De N-VA is geen 
voorstander van die maatregel. “In 
verschillende straten in Beerse en 
Vlimmeren is het absoluut niet veilig 
om je in het pikdonker te verplaatsen. 
We krijgen veel reacties van mensen 
die zich niet meer veilig voelen wan-
neer ze ‘s avonds bijvoorbeeld willen 
gaan sporten. De verkeersveiligheid 
en het veiligheidsgevoel van onze bur-
gers, daarop mag je als gemeente niet 
besparen”, zegt Bert van Mierlo.

Groot onveiligheidsgevoel
Uit de laatste veiligheidsmonitor 
van de politie blijkt dat er een groot 
onveiligheidsgevoel heerst bij onze 
inwoners. Het doven van de straat-
verlichting zal dat niet  verhelpen, 
integendeel. De N-VA ziet meer heil 
in bepaalde punten en straten toch 
te verlichten. “De omschakeling naar 
ledverlichting laat het binnenkort 
gemakkelijker toe om te kiezen welke 
delen van onze gemeente we wel 
verlichten en welke niet. Maar alle 
straatverlichting doven, is voor ons 
geen optie.” Er zijn bovendien weten-
schappelijke studies die aantonen dat 
de verkeersveiligheid in het gedrang 
komt wanneer alle straatverlichting 
uitgaat, en dat het onveiligheidsgevoel 
enorm stijgt.

N-VA maakt zich zorgen om fi nanciële 
toekomst Beerse
In december stond de aanpassing van het meerjarenplan op de agenda. Ondanks een knap 
herstelplan waarin heel wat besparingen naar voor werden geschoven, keurde de N-VA de 
aanpassing niet goed. De redenen? Het stoppen van de schulda� ouw, de eenmalige maat-
regelen én het ontbreken van voldoende reserves voor toekomstige investeringen.

Geen schuldafbouw meer
Toen de N-VA in 2012-2018 mee bestuurde 
daalden de schulden in Beerse van 24 naar 14 
miljoen euro. De huidige voorspelling is dat in 
2025 onze schulden 14,6 miljoen euro zullen 
bedragen (na een opbouw tot 19,5 miljoen in 
2022). Ondanks de belastingverhoging die 
CDE-Vlim.be en Beerseplus doorvoerden – 
waardoor de Beersenaar in de periode tot 2025 
meer dan 4,5 miljoen extra belastingen betaalt 
– komt er een einde aan de afbouw van de 
schulden. Een beetje schulden hebben is niet 
erg, maar met de investeringen die nog voor de 
deur staan hebben we een marge nodig.

Investeringen worden doorgeschoven
Steden en gemeenten werken met een auto-
financieringsmarge. Die bepaalt hoeveel je in 
de toekomst kan lenen. In 2025 zou die ervoor 
zorgen dat Beerse in de volgende legisla-
tuur nog voor 17,8 miljoen aan leningen kan 
aangaan. De investeringen werden in 2024 en 
2025 echter herleid naar quasi nul. Ze worden 
namelijk doorgeschoven naar 2026 en de vol-
gende jaren. Dat wordt een zware klus voor de 
bestuursploeg die aan de slag moet. Door de 
investeringen door te schuiven klopt de reke-
ning in 2025, maar is de toekomst onzeker. 

Van de marge van 17,8 miljoen euro aan bijko-
mende leningen vanaf 2025, werd al 17 miljoen 
euro ingevuld: 6,5 miljoen euro om het zware 
verkeer uit het centrum te weren, 5,5 miljoen 
euro voor een nieuw dienstencentrum, 2,8 mil-
joen voor een verbouwing aan Don Bosco en ga 
zo maar door. In die schatting van 17 miljoen 
zijn de rioleringswerken en de geplande kosten 
voor het hemelwaterplan nog niet inbegrepen. 
Met andere woorden: het geld waarmee de 

volgende bestuursploeg aan de slag moet, is al 
uitgegeven! 

Eenmalige maatregelen
Dat de rekening tot 2025 klopt, hebben we te 
danken aan het doorschuiven van de investe-
ringen en aan de vele eenmalige maatregelen. 
Zo werden de uitgaven voor dringende wegen-
werken gehalveerd en die voor het onderhoud 
van gebouwen drastisch verminderd. Maar 
dat zijn geen structurele besparingen. Verder 
verkreeg de gemeente geld door de verkoop van 
grond in de Peerdekensstraat (400.000 euro) 
en de Ijzerstraat (250.000 euro) en door de 
verkoop van het speelplein Dorp en grond op 
de Gierlesebaan. Maar om in de toekomst het-
zelfde resultaat te behalen (dezelfde inkomsten 
te boeken) moeten weer andere maatregelen 
genomen worden. Je kan iets jammer genoeg 
maar één keer verkopen.

Risico’s
Naast de hoge kosten van rioleringswerken 
en het hemelwaterplan die nog niet opgeno-
men werden, zijn er nog andere risico’s. Ook 
voor bijvoorbeeld asbestverwijdering en voor 
de kerkfabrieken werden nog geen budgetten 
voorzien. Daarnaast zijn er een aantal inkom-
sten die mogelijk verdwijnen: belasting op ge-
motoriseerde voertuigen (omdat ze geëlektrifi-
ceerd worden) en de rechtsonzekerheid rond de 
belasting op niet-geadresseerd drukwerk. Ook 
de impact van een recessie op de personen-
belasting is een mogelijk gevaar. De combinatie 
van dergelijke onzekerheden, de doorgescho-
ven investeringen en de huidige schulden, 
maken dat de N-VA tegen stemde. Wij maken 
ons zorgen over uw toekomst!

Maak kennis met onze gemeenteraadsleden 
en onze leden van de raad maatschappelijk 
welzijn. Ze zetten zich dagelijks in om uw 
belangen te verdedigen. Aarzel niet om hen 
te contacteren. Zij luisteren graag naar u. 
Vragen? Mail naar Beerse@n-va.be

Onze raadsleden

Wist u dat …
… in de visie 2340 staat dat de gemeente inzet op 
‘het is goed ouder worden in Beerse’? Maar dat 
het bestuur de poetsdienst en de maaltijdbedeling 
voor oudere mensen stopzet? Begrijpt u dat?

… onlangs beslist werd om 520.000 euro extra te 
innen via GAS-boetes? Organiseert het bestuur 
extra fl itscontroles voor uw veiligheid of om de 
schuldenput te vullen?

… bestuurslid Sven Riemis trotse papa werd van 
een zoontje Berten?

… minister Ben Weyts in februari 125.000 euro
extra investeerde in onze scholen? Dat brengt de 
totale Vlaamse investering in onze gemeente in 
deze bestuursperiode al op ruim 1,2 miljoen euro.

… de gemeente voor het gebouw van de Post
vorige zomer een miljoen euro betaalde maar nog 
steeds niet weet wat het met dat gebouw gaat 
doen?

… we op zondag 2 juli opnieuw onze zomerdrink
organiseren en we heel Vlimmeren en Beerse 
uitnodigen voor iets fris en hartigs?

Ben Bols Lili Jansen Hanne Lenaerts Inge Blondeel Sonja Dierckx Nora Versmissen Linda BoschBart Smans Hans Luycx  
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


